

## Foreningen for aktive hundeejere

---

Bestyrelsesmøde fredag d. 30/8 -24 kl. 18 Mosegårdsvej 20 Vordingborg

### Referat:

#### 1. Nyt fra formanden

Vedr. DM så ligger Jannie Julin på vippen til udtagelse. Til det uofficielle DM i Nose Work så er Kirsten Dahl, Lotte Nielsen og Lena Mortensen udtaget. Der er blevet forespurgt hvordan reglerne er for kørselstilskud. Dette er beskrevet i referat fra bestyrelsesmødet d. 2/9-2021, hvor det er præciseret, at man skal være aktiv i klubben for at få kørselstilskud til DM.

Der er kommet henvendelse fra en tidligere instruktør fra DcH Holbæk, Rewa, der er flyttet til Vordingborgområdet. Hun ønsker gerne at virke som instruktør hos os. Hun har været på besøg, men er ellers ikke kendt. Vi ser tiden an, hun er opfordret til at besøge de enkelte hold og evt. starte som føl. Der er fin tilslutning til arrangementet med mental miljøtræning. Der er stadig en enkelt ledig plads. Instruktørerne bliver opfordret til at gøre hundefører, der vil starte i konkurrencer, opmærksomme på at de skal have kendskab til reglementet for den pågældende konkurrencegren. Camilla har startet et hvalpehold op med 7 hvalpe.

-----

Intet nyt fra kredsens

-----

Nyt fra Landsforeningen:

Der arbejdes med en elektronisk startbog.

Der er uddannet et nyt hold kredsinstruktører og der har været overbygningsundervisning i hoops for kredsinstruktører.

Der er ændring i udtagelsen til DM i agility. Der skal nu kun 4 tællende resultater til en udtagelse.

#### 2. Nyt fra kassereren

Nose Work konkurrencen gav et overskud på 6201,60 kr. Der blev gjort opmærksom på, at der var udgifter medtaget i posten, som burde være posteret andetsteds (det drejer sig om indkøbte sløjfer) Efter mødet er overskuddet derfor rettet til 9086,25.

Pia ser på om indkøb, der gælder flere forskellige konkurrencer/grene kan posteres anderledes.

Der ønskes en pengekasse i klubben, således at der findes byttepenge, hvis nogen ønsker at betale sodavand el.lign. kontant.

Der ønskes desuden et lille lager af kaffe/te/sukker mm. der ikke må fjernes fra klubhuset.

#### 3. Instruktørweekend 2024 i september (14.-15. september)

Alt er klart, der vil komme en mail fra Camilla vedr. tilbagemelding til Kasper om deltagerne.

#### 4. Evaluering – Nose Work konkurrence

Deltagerne har udtrykt stor tilfredshed med arrangementet, særlig områderne vakte begejstring. Henning mener der er god mulighed for, at vi kan komme igen på Junckers.

Vi bør dog tænke over, om vi igen skal påtage os så stort et arrangement over to dage.

Jette meddeler, at hun udtræder af Nose Work udvalget.

#### 5. Rally d. 8/9

Det vides ikke om der kommer en eller to dommere. Der mangler hjælpere – tidtagere og pokalerne ventes fra kredsens konkurrenceudvalg, disse er på vej. Ellers er der styr på resten. Banerne sættes op lørdag.

## 6. Lokalkonkurrencer i efteråret

DcH-programmet:

Konkurrencen er lagt op på klubmodul og Pia og Jette holder et møde indenfor nærmeste fremtid. Der skal bestilles pokaler. Henning har givet tilsagn om at være sporlægger. Hans er dommer.

Nose Work:

Tina Mejdahl (tidligere Hougaard) har forespurgt om muligheden for at afholde sin dommereksamen i forbindelse med vores lokalkonkurrence i Nose Work. Dette bliver dog nok ikke aktuelt, idet der er opstået forhindringer for hendes praktik inden eksamenen.

Rally:

Camilla er ved at lave aftale med en dommer.

## 7. Status på klubhus

Der skal nu sættes gang i reovering af Mosegården. Der er udarbejdet et skema af kommunen, der viser datoer for de enkelte arbejdsopgaver. Arbejdet er sat til at gå i gang d. 6. september og arbejdet på hovedbygningen skal ske fra 18. oktober til 28. november.

Camilla skriver til kommunen (Torben og Kirsten) så vi får klarhed over hvor meget af huset, der bliver berørt og hvor meget vi skal pakke ned.

Der er i skemaet sat en indflytningsdato til d. 17. december.

## 8. Indkøb A

Henning har undersøgt, hvordan de har gjort på Fyn vedr. ansøgning om fondsmidler og fået nogle gode råd. Vi kan godt søge flere fonde om midler til samme projekt. Vi forsøger at finde en der vil påtage sig opgaven at skrive ansøgninger.

På næste møde udarbejdes der en forslagsliste til hvad vi kunne tænke os at søge midler til.

## 9. Arbejdsdag

Den planlagte arbejdsdag udsættes til der er svar fra kommunen om hvad de gør og hvad vi selv kan gøre.

## 10. næste møde

a. **Hvornår?** 15. oktober kl. 18.

b. **Hvem har mad med?** Henning har mad med.

c. **Punkter til næste møde:** Status på klubhus

Fondsmidler og ønsker til nyt/forbedringer

Evaluerings af lokalkonkurrencerne

Juleløb

## 11. evt.

Der er observeret et hvepsebo i gavlen af hovedhuset.

Venlig hilsen

Camilla